中国国际贸易促进委员会商业行业委员会

关于延期举办 2025 中国(印尼)国际电商 产业博览会的通知

尊敬的参展商、合作伙伴、观众及业界同仁:

衷心感谢您一直以来对 2025 中国 (印尼) 国际电商产业博览会的关注与支持! 展会原定于 2025 年 9 月 3 日至5 日在印度尼西亚雅加达展览中心 (JIExpo) 举办,目前组委会正积极推进各项筹备工作。

然而,近日雅加达及多地相继爆发大规模示威游行,部分警察局、车站及政府建筑物遭到破坏,并造成了人员伤亡。基于对参展商、观众及合作伙伴安全的高度重视,组委会经过审慎评估并与多方沟通协商后,不得不作出一个艰难但必要的决定——展会将延期举办。

对于展会延期给您带来的不便,我们深表歉意,并恳请您的理解与支持。展会的最新安排和时间,我们将第一时间通过官方渠道另行通知。

感谢您的耐心与信任,期待在更加安全、稳定的环境中与您相聚!



Postponement Notice of CIEIE 2025

Dear Distinguished Exhibitors, Partners, Visitors, and Friends from the Industry,

We sincerely appreciate your consistent attention and support for the 2025 China (Indonesia) International E-Commerce Industry Expo(CIEIE Indonesia 2025). The expo was originally scheduled to be held at JIExpo Jakarta, Indonesia from September 3 to 5, 2025, and the organizing committee is actively advancing various preparatory work.

However, in recent days, large-scale demonstrations have erupted successively in Jakarta and other places of Indonesia, with some police stations, logistics and government buildings damaged, resulting in casualties. Out of high regard for the safety of exhibitors, visitors and partners, the organizing committe, after careful assessment and consultation with various parties, has to make a difficult yet necessary decision – the expo will be postponed.

We deeply apologize for the inconvenience caused by the postponement of the expo and earnestly request your understanding and support. The latest arrangements and schedule of the expo will be separately notified through official channels in a timely manner.

Thank you for your patience and trust. We look forward to meeting you in a safer and

more stable environment!

CETT Commercial Sub-Council

August 30th, 2025